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 :נוכחים

 ראש המועצה -עאמר אבו מעמר 
 ומ"מ ראש המועצהסגן -ארביןאלטסמי 

 סגן שניחבר מועצה  -סוילם עמרנה
 חבר מועצה – נסים אל גרגאוי

 חבר מועצה – אחמד אלחממדה
 חבר מועצה – אבן סעידמיר ס

 חבר מועצה- יאסר אבו בלאל
 חבר מועצה – פאיז אבן מרעי

 חבר מועצה – איברהים אבו תקפה
 חבר מועצה – מחמוד אבו רגילה
 חבר מועצה – טאלב אלפראונה

 
 : אורחים

 יועמ"ש -ג'אמל אבן חאמד
 מבקר המועצה-איברהים גרגאוי

 גזבר המועצה-עודה אבו סריחאן
 מהנדס המועצה.-אחמד מסעודין

 

 אני מתברך לפתוח את הישיבה מן המניין ונתחיל לעבור על הנושאים. -עאמר 

 מענק הפזורה לקרן למימון תקציבי.₪  2,400,000העברת  .1
 

הסכום הזה התקבל עבור פיצוי על הפזורה מאחר והתקבל הוכנה באיחור לא נכלל בתקציב  -עודה 
 במליאה ואנחנו נחליט כפי שנהגנו בשנה שעברה לכן אנחנו מוסיפים אותו לקרן למימון תקציבים

שכן תאשרו בהמשך נעשה לגביו תבר ונאשר אותו במליאה  . מהמתוך הקרן מה ואיפה להשקיע
  ונקח מהקרן. 

 לאיזה שנה מתייחס הסכום הזה?-סמיר

 בלבד. 2019לשנת  -עודה 

 ביטול הסכם עם אשכול נגב מזרחי. .2
בינינו לבין נגב מזרחי , אני מציע לדחות את ההחלטה לישיבה מאחר ויש דין ודברים בנושא  -עאמר 

הבאה ובתוך שבועיים נקבל תשובה. אם התחילו לעבוד כפי שהבטיחו זה בסדר אם לא אז נתנתק 
 מהם.
היה שימוע בירושלים שאני נכחתי בו , אשרו את הקבלן ובשבוע הבא לערך כשהקבלן יקבל  -עודה 

 ה במגרש הכדורגל. בסוף הם אישרו את הקבלן.אישור הוא יתחיל בביצוע העבוד
 בישיבה האחרונה דיברנו שאנחנו עוזבים את נגב מזרחי.-טאלב
 נכון אבל העניינים הסתדרו ואין צורך לצאת מנגב מזרחי. -עודה 
 עודה אני צריך את החוזה עם הקבלן.-סמיר
 רק רגע אני מקיים שיחה עם אליעזר מהאשכול נגב מזרחי.  -עודה 
 אליעזר אתה ברמקול. - עודה

הקבלן חשב להשתמש עם האישור הישן שניתן לו מהמועצה וצריך ישנה תקלה אצלכם כי  -אליעזר 
 המלצה חדשה. 

 אריה נותן מכתב המלצה שאיתו הוא הולך למחוז. -עודה 
של המימון  אם יש אישור למחרת אני נותן צו התחלת עבודה לקבלן ואני לוקח את הסיכון -אליעזר 

 .ול המשרדמ
 תודה אליעזר. –עודה 
 אני מצלצל לאריה. –עודה 

 הקבלן היה אצלי וקיבל אישור חדש ואיתו הוא פנה למשרד. –אריה אוזן 
 תודה אריה. –עודה 



 
 חברים, כפי ששמעתם הנושא נסגר. שבועיים והקבלן מתחיל לנקות את השטח. –עודה 
הוציא מנשר שמודיע לתושבים לשפוך שם זבל וזה  עאמר בשבוע שעבר חבר המועצה סוילם-טאלב

 הולך ונערם יותר ויותר.
לא יהיה אתר בישוב  20/1/2020אנחנו התכוונו שהתושבים ינקו הערמות שאצלם כי לאחר  -סוילם 

 וצריך לנצל את ההזדמנות לפני שהקבלן יכנס. נשארו כמה ערימות אצל אבו הוידי, אבו ג'רביע.
כיסה את כל המדרכה בחול בוא נמצא פתרון לבעיה, אצל מחמד  פחים על  מחמד אבו סוילם-טאלב

המדרכה אף אחד לא מדבר, שיג' אבו סלאח אנשים מסכנים פרקו להם את המבנה כואב כל 
 המשפחה בוכה, והסככה אצל אבו שוטי לא מפריעה.

 ובית אצל רגילאת.-סמיר
 תו מצב של לאשר נושאים שבישיבה.אבקש לא לסטות לכל מיני נושאים בואו נשאר באו -עאמר 
 9-לכבד אותנו כחברי מועצה ולתת זמן סביר בין הישיבות אנחנו מתנדבים היתה ישיבה ב-סמיר

-לחודש. סכמנו שהישיבה תהיה ב 16-לחודש ופתאום ישיבה ב 9-לחודש ופתאום ישיבה ב
. אנחנו יש  22/1/2020יום ו' ופתאום סוילם מתקשר ומודיע שהישיבה נקבעה ליום ד'  24/1/2020

לנו עבודות שלנו, ילדים שלנו, חיים שלנו לכבד אותנו. פעם אחרת תדחו את הישיבה לשבועיים 
 לפחות.
 .לישיבות התקציב ישנו נוהל ע"י משרד הפנים -עאמר 
לישיבת התקציב שנקבעה עפ"י חוק וחברי המועצה לא הגיעו כולם ואין מניין   -יועמ"ש  ג'אמל

 בוע הבא באותו שעה זה החוק קובע.הישיבה תדחה לש
החלטה: במידה והאשכול לא יסיר מפגע חומרי הבנייה שבמגרש הספורט, יובא נושא זה להחלטת 

 המליאה הבאה.

 .4/2019פרוטוקול ועדות השקעות לרבעון  .3
 .2019 4ועדת השקעות לרבעון  -עאמר 

 זה לידיעה בלבד. -עודה 

 פעולות בתב"רים:  .4
 :אישור תב"רים  4.1

 
 

מס' 
 התב"ר

סכום השינוי  שם התב"ר
 בש"ח

סה"כ  מקור המימון
 תקציב

מעודכן 
 בש"ח

 הקרן לעבודות פיתוח הגדלה   121,529 תחנה לבריאות המשפחה 218
 

1,143,529 

שיפוץ תיקון ליקוי בטיחות בתי"ס  325
 2017וגנ"י  

 755,000 רן לעבודות פיתוחק הגדלה 99,000

  2,303,938 מגרש כדורגל 358
 הגדלה

 8,714,611 מפעל הפיס

חינוך בנושא סביבה לשנים  399
 תש"פ,תשפ"א, תשפ"ב

 משרד להגנת הסביבה  -  153,963 171,070
קרן מיועדת למימון   - 17,107
 תקציב

171,070 

 700,000 קרן מיועדת למימון תקציב הגדלה 356,000 ציוד וריהוט לגני ילדים 395

 3,526,590 2397החלטה  –משרד הפנים  3,526,590 קולחין  גינון ציבוריקו  מי  400

 100,000 משרד החינוך 100,000 שיפוץ חדרי מורים 401
 100,000 משרד החינוך 100,000 שיפוץ חדרי מורים 402
 150,000 משרד החינוך 150,000 618330שיפוץ חדרי מורים אלנור  403
 100,000 משרד החינוך 100,000 עיצוב גנים חדשניים 404
 70,000 משרד החינוך 70,000 מרחבי הכלה 405
 150,000 משרד החינוך 150,000 477166מרחבי הכלה מקיף אלמג'ד  406
 141,944 משרד הפנים 141,944 רישוי עסקים 407

 1אישור תברים 



 
 :סגירת תב"רים 24.

מס' 
 התב"ר

 שם התב"ר

 תחנה לבריאות המשפחה 218
 2017שיפוץ תיקון ליקוי בטיחות בתי"ס וגנ"י   325
 עבודות פיתוח כחלק מפרוייקט פיתוח גנני בשכונות ותיקות 279

 1סגירת תברים 

 אישור תב"רים:
 סרוק את התב"רים אחד אחד ולאחר מכן הצבעה.נבואו 

 אחד אחד.-סמיר

 אין בעיה כרצונכם. -עודה 

 תחנה לבריאות המשפחה 218תב"ר 

משרד הבריאות, אך לאחר הקמת המבנה למשרד הבריאות לא אישור המבנה נפתח כטיפת חלב ב
היו תקנים לפתיחת התחנה ולכן העדיף לא לפתוח אותה. המבנה עבר התאמה ואישור מפעל הבית 
לשימוש כתחנת משטרה ובסופו של דבר המשטרה העדיפה לא להיכנס למבנה לכן העברנו המבנה 

סיכון, הסבה שאושרה ומתאימה למטרות מפעל יופעל לטובת נערות בשלטובת מחלקת רווחה 
 הפיס.

  .מבנה טיפת חלב ימוקם במרכז הגיל הרך בקומה השנייה שתבנה בקרוב ובתאום עם מפעל הפיס
מבנה התחנה המובא לדיון היום, הסתיים בגרעון ונתקבל מהפיס מלוא התקציב, חסר הפרש של 

מעבר לתקציב הפיס. אותו אנו מבקשים לממן מהקרן  שזה הגרעון הסופי של הפרוייקט₪  121,529
 לעבודות פיתוח. ולסגור תב"ר.

 מקריא את כל התב"רים -עאמר 
 מה זה רישוי עסקים-ברהם
 זה עבור כל העסקים בישוב. -עאמר 
 אתה יודע מה הם דורשים, אפילו יש לך היתר אתה צריך להרוס ולהגיש בקשה מחדש.-ברהם
 לא נאשר את זה.אבו פארס אנחנו  -עאמר 
והריסת העסק ומחמוד גם קיבל צו הריסה . אנחנו פה ₪ אלף  370אני קיבלתי קנס של -ברהם

אלף  370ל לשלם קנס של וסומכים על גרגאוי מזכיר המועצה ועודה הגזבר אני רוצה לראות מי יכ
תלחמו גרגאוי בא למועצה שעה והולך הביתה. אתה יכול לשלם עודה? לא. אז תקימו ועדות ₪. 

 בשביל האוכלוסיה.
 אני לא מטפל בנושא. ברהם מי הוציא הצו? –עודה 
 .המינהל, נציג במינהל-ברהם

יש הרבה מקומות שבנו על אדמה ציבורית ולא דיברו איתם, ולא הרסו אצלם והרסו אצל -מחמוד
 אחרים.

 אני מציע שנדחה את התב"רים לעוד שבועיים. –עאמר 
 

 במסגרת  400תוספת תא שטח משצ''פ  כולל 1/8אישור חלוקת מגרש  .5
 . 652-0530436תכנית מס' 

 : סעיף זה יידחה למליאה הבאה.החלטה
 

 רשם: 
 מחמד ג'רג'אוי

 מועצהמזכיר 
 

 עאמר אבו מעמר
 המועצה ראש 

 :עתקה
 חברי המועצה

 תיק מליאה
 4615-0220 -מחמד


